
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Krzysztofa Kwiatkowskiego
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w dniu 22 lipca 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Podczas dy¿uru senatorskiego zapozna³em siê z problemem braku klimatyzowanych pomieszczeñ
w szpitalach.

W wielu szpitalach w ca³ej Polsce brakuje klimatyzowanych sal operacyjnych i pooperacyjnych.
W szpitalach jedynymi klimatyzowanymi pomieszczeniami s¹ oddzia³y intensywnej opieki medycznej,
ale i to nie jest norm¹. Szkodzi to pacjentom, którzy maj¹ du¿e trudnoœci z oddychaniem. Bardzo wyso-
ka temperatura jest uci¹¿liwa dla bardzo chorych pacjentów, poniewa¿ utrudnia im proces dochodze-
nia do zdrowia. W jednym ze szpitali lekarze musieli przerwaæ operowanie ze wzglêdu na zbyt wysok¹
temperaturê panuj¹c¹ w pomieszczeniu operacyjnym. W skrajnych przypadkach taka sytuacja mo¿e
stanowiæ zagro¿enie dla zdrowia i ¿ycia pacjentów.

W zwi¹zku z opisan¹ sytuacj¹ zwracam siê z proœb¹ o przeanalizowanie powy¿szego zagadnienia.

Krzysztof Kwiatkowski




